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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OsV TŘEŠŇOVKA – HORNÍ HLOUŠKA 

 

Jednání č. 3/2019 

 

Termín jednání: 16. října 2019 od 19.30 

 

Členové OsV:  Martin Běhounek Přítomen Omluven Neomluven 

   Jiří Beránek   Přítomen Omluven Neomluven 

Romana Beránková  Přítomna Omluvena Neomluvena 

Lukáš Rudolfský  Přítomen Omluven Neomluven 

Ondřej Knopp  Přítomen Omluven Neomluven 

Petr Král   Přítomen Omluven Neomluven 

Věra Žáčková  Přítomna Omluvena Neomluvena 

 

Za veřejnost přítomni: Jiří Král 

 

Za MÚ Kutná Hora: Silvia Doušová   

 

Program jednání: 

 

1. Zahájení jednání a kontrola předchozího zápisu 

2. Příprava výsadby keřů v Seifertových sadech 

3. Různé – návrhy na řešení problémů ze strany města 

 

K bodu 1 

 Jednání zahájil předseda v 19:30  

 Bylo konstatováno, že letáky o založení OsV byly rozneseny do všech schránek obyvatel 

MČ. 

 Informační vývěsky OsV budou instalovány nejpozději do konce roku. 

 S technickým oddělením MÚ bylo dohodnuto zvýšení počtu kontejnerů – způsob jejich 

umístění bude probrán přímo s TS KH. 

 Zřízení autobusových zastávek je v řešení, do konce roku bude projednáno umístění 

zastávky na ulici Lorecká. 

 Pasportizace komunikací bude odložena vzhledem k rozsáhlým opravám, které na území 

MČ probíhají. 

 Projekt „lesopark“ – je projednávána možnost úpravy ochranného pásma vodního zdroje. 

Bude jednáno s VHS, coby správcem vodních zdrojů. 

  

 

K bodu 2 

 Předseda OsV informoval členy o způsobu zajištění akce ze strany technického oddělení 

MÚ (sazenice budou dovezeny v pátek, uskladněny v areálu Vinných sklepů Kutná Hora, 

s.r.o.). 

 Lukáš Rudolfský zajistí u místních občanů, kteří využívají hřiště, program pro děti 

 Občerstvení zajistí Hotel Kréta – diskutována možnost získání sponzorských darů 

 Ceny do soutěží pro děti budou pořízeny z fondu OsV 
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K bodu 3 

 

Předseda OsV informoval členy o jednání se společností U.T.C. Properties, s.r.o. Společnost 

bohužel již nemůže provádět změny v projektu areálu Třešňovka, tudíž není možno 

vybudovat autobusové zastávky na ulicích Gruntecká a Kaňkovská, protože zastávky 

požadované městem KH v rámci územního rozhodnutí a stavebního povolení již byly 

dokončeny. Původní požadavek na dopravní obslužnost počítal s průjezdem autobusové 

dopravy přímo obytnou čtvrtí. 

Co se týče vybudování hřišť a veřejného prostoru, U.T.C. Properties zváží možnost podpory 

vybudování lesoparku, avšak v každém případě hodlá dokončit dětská hřiště, jak jsou 

plánována dle projektu. 

 

Vzhledem ke skutečnosti, že dnešnímu jednání byla přítomna i paní místostarostka, byly na 

její žádost podrobně vysvětleny některé otázky zmiňované v minulých zápisech z jednání 

OsV. Vznesen dotaz v reakci na poetici obyvatel Kaňku, proč nejsou prioritně realizovány již 

připravené dopravní projekty. Konkrétně se jedná o úpravu komunikace Kaňkovská (včetně 

VO a chodníků), která byla v minulosti již opakovaně připravena k realizaci v rámci rozpočtu 

města a opakovaně přesouvána do rezerv. V současné době není na seznamu projektů 

určených k realizaci. 

 

Jednání ukončeno ve 22.00 

 

 

 

Martin Běhounek 

zapisovatel 

 

 


